
REFERAT
HOVEDBESTYRELSESMØDE 3/3/2022

Dato: 03. marts 2022, kl. 20:00 - 22:00

Deltagere: Édith Sveboelle, John Munk, Karsten Sommer, Kim Fredriksen,
Lis Zacho, Louise Overgaard, Maria Scheel-Lonsdale,
Martin Knudsen(afbud), Mikael Hewel, Mikey Bruun
Andersen(afbud), Rasmus Selsmark
Sekretariatet: Kenn Lund Nielsen

Lokation: Online-via slack

1. Velkommen og opfølgning på sidste møde

Kl. 20:00-20:05

a. Velkommen til v/ Louise

b. Valg af dirigent og referent

i. Dirigent: Kim

ii. Referent: Maria (sekretær) m.fl.

Kl. 20:05-20:38

2. Nyt fra sekretariatet v/ Kenn

Orientering om konkrete tiltag, hvis ikke andet meldt.

a) Status Novo Nordisk projekt

Der er gang i forberedelse af workshops og summercamp. Den 30 april

er der Game event hos Universe på Als og der bliver en bustur på 3

timer dertil og 1. maj er børnene på efterskolen i Hobro. 7. maj og 8.

maj undersøger sekretariatet, om kurset bl.a. kan bestå af deltagelse

som frivillige til Børne IT-Konferencen og efterfølgende workshops den

8. maj.



b) Status på Nordjysk-teknologipagt samarbejde

Der er møde hver 14. dag. Der ses på, hvor det er interessant at have

afdelinger i det nordjyske og på, hvilke events der kunne være

spændende at have deroppe, fx. Game Jam.

c) Status på Trygfonden-projekt

Der er ved at blive fundet skoler som vil deltage i dette. Man vil gerne

prøve med noget mester undervisning hvor en gruppe lærer en anden

gruppe unge. Fx pigerne der bliver undervist og derefter går hjem og

underviser drengene.

d) Evaluering / følgeforskning på Novo projektet

I Novo-projektet er der afsat midler i tre år til evaluering af projektet og

af Coding Pirates generelt. Det ser ud til, at der er opstået en mulighed

for, at det kan være en tilkobling af en Ph.D. og at det måske vil være

den mest hensigtsmæssige måde at få foretaget en evaluering. Det er

meget vigtigt, at det i så fald er en formativ evaluering og ikke en

slutevaluering, og det skal undersøges grundigt, hvad der er den

bedste vej at gå.

e) Årsplan

Der er ved at blive kigget på en årsoversigt (primært for Sekretariatet

og HB), for nemmere at kunne have oversigt over årets forskellige

opgaver, projekter osv.

Der er et årshjul på frivilligportalen for afdelingerne og foreningerne

her: https://frivillig.codingpirates.dk/forening/aaret-rundt/

f) Hjemmesideintegrering

Der bliver kigget på hvordan man kan samle alle 3 indgangsvinkler

piraktskibet, frivilligportalen og codingpirates.dk. Der kigges på,

hvordan man kan gøre det mere intuitivt.

g) Regionsmedarbejder Øst

Sune, fra København bestyrelsen, ville gerne have det op på

Generalforsamlingen så flere kan blive hørt og høre om det. Så der er
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ikke et jobopslag ude på nuværende tidspunkt.

Kl. 20:38-20:46

3. Landsmøde v. Kenn

Status og oversigt

(Orientering)

Der er 43 tilmeldte hvoraf 12 er tilmeldt online og dertil sekretariatsmedarbejdere.

Der er ved at blive lagt sidste hånd på forberedelserne. Der er indtil videre ikke

kommet modforslag på de forslag der er sendt ind. Normalt bruger vi OpaVote, men

grundet en sidste øjebliks udfordring, bliver der kigget på om man kan benyttes

Zooms afstemningsmetode. Der kommer nogen fra Shape Robotics og fra Microsoft

også. Dirigent forslaget til dagen er også på plads til at foreslå som dirigent.

Kl. 20:46-21:32

4. Vision v. Kim

(Orientering og diskussion)

Hvis vi får afdelinger rundt omkring i landet så får man også større kendskab til

Coding Pirates. En forening med 20.000 børn, unge og voksne, svarende til 1 barn i

hver klasse på landsplan. Normeringen er underordnet, for den er forskellig fra

afdeling til afdeling, der skal være den normering i afdelingerne som giver mening for

den enkelte afdeling. Vi bliver stærkere ved at blive større.

Kl. 21:32-21:40

5. Godkendelse af Coding Pirates Fredensborg

Coding Pirates Fredensborg med under afdeling Nivå-Humlebæk er godkendt som

forening.
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Kl. 21:40-22:00

6. Bordet rundt og Referatet afsluttes (Kenn deltager ikke i punktet)
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